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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 06.09.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 517 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 517:

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del – samrådspørgsmål CH om 
mælkefeber den 2. september 2010 oplyse, hvor idéen til, at landmænd selv skal kunne 
behandle for mælkefeber er opstået?”

Svar:
Gennem årene har mulighederne for landmænds behandling af mælkefeber været 
genstand for diskussion. Landbruget har længe ønsket denne mulighed etableret, og 
emnet blev bl.a. behandlet i 2005-2006 i forbindelse med et pilotprojekt, der var 
forløberen for såkaldt ”Ny Sundhedsrådgivning”, der blev indført i efteråret 2006.

I forbindelse med forarbejdet til ”Obligatorisk sundhedsrådgivning” fra efteråret 2008 
til foråret 2009 blev muligheden igen diskuteret. Efter indstilling fra Fødevarestyrelsen 
blev autorisationsordningen for landmænds behandling af mælkefeber besluttet. 
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